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RADA POWIATU 

W KĘTRZYNIE 

 
 
 
 
 
 
Protokół nr 43/2022 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 25 kwietnia 2022 r., godz. 8:30 
 
 
Ad. pkt 1 
Otwarcie posiedzenia 
 

Podczas otwarcia obecnych było 3 członków Komisji, zgodnie z listą obecności, 
stanowiącą zał. nr 1 do protokołu, nieobecna radna Olga Halina Wanago. Posiedzenie 
Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w 
Kętrzynie prowadził Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman, który powitał 
wszystkich zebranych, stwierdził prawomocność obrad oraz przedstawił 
zaproponowany porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Zapoznanie się z aktualną sytuacją Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu.   
4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie 

(Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności oraz Punktu 
Interwencji Kryzysowej) za rok 2021. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na 
XLVIII sesji Rady Powiatu w dniu 28 kwietnia 2022 roku w sprawach: 
a) zmiany Uchwały Nr XLVII/390/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 marca 

2022 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 
zarządu; 

c) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego 
na 2023 rok; 

d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022. 
6. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
7. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 28 marca 2022 r. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 



2 

 

Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia 
 

Przewodniczący Komisji złożył wniosek o zmianę porządku posiedzenia 
polegającą na wprowadzeniu dodatkowych punktów:  
4a) – Zapoznanie się z aktualną sytuacją Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, 
4b) – Zapoznanie się z informacją na temat planowanej obwodnicy miasta Kętrzyn. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie przedmiotowy wniosek, który został przyjęty 
jednogłośnie 3 głosami „za”.  
 
Ad. pkt 3 
Zapoznanie się z aktualną sytuacją Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu 
 

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu Katarzyna Ślimak poinformowała, 
że jedynym problemem, z jakim boryka się placówka jest brak dodatkowego lekarza 
(na zastępstwo) na dyżury świąteczne. Następnie poinformowała, że w maju zostanie 
ogłoszony przetarg na zakup rentgena. 
 
Informacja o aktualnej sytuacji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu stanowi zał. nr 2 
do niniejszego protokołu.  
 
Ad. pkt 4 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie 
(Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  
oraz Punktu Interwencji Kryzysowej) za rok 2021 

 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie Dorota Siwicka 

poinformowała, że w powiecie kętrzyńskim ok. 16 mln zł przeznaczanych jest na 
pomoc społeczną (PCPR, domy dziecka, DPS, WTZ). Dodała, że w systemie pomocy 
społecznej prowadzono w 2021 r. 18.222 spraw. Dyrektor odnosząc się do Domu dla 
Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Kętrzynie powiedziała, że planuje się 
rozszerzyć jego działalność o 5 miejsc (dofinansowanie tego zadania wynosi ok. 
100.000 zł z Ministerstwa). Powodem tego jest m.in. 13 porozumień zawartych z 
innymi powiatami na świadczenie tej usługi. Dyrektor poinformowała, że PCPR w 
ubiegłym roku realizował moduł IV – dodatkowe 100.000 zł z PFRON, za które 
przygotowano 150 paczek żywnościowych dla osób niepełnosprawnych oraz które 
umożliwiło korzystanie przez ponad 70 osób z pomocy w zakresie zakupów, 
rehabilitacji itp. Następnie Dyrektor poinformowała, że w Powiatowym Zespole ds. 
Orzekania o Niepełnosprawności orzeka 16 lekarzy, natomiast w ubiegłym roku 
pracowało 9. W 2021 r. wydano ok. 2.400 orzeczeń pozarentowych.  

Starosta wspomniał także o lodówce społecznej prowadzonej przez PCPR w 
celu wspierania osób potrzebujących.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman odnosząc się do Powiatowego 
Zespołu stwierdził, że jest bardzo mało odrzucanych wniosków. Dyrektor wyjaśniła, że 
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dzieje się tak przede wszystkim dlatego, że zanim wniosek zostanie skierowany do 
komisji, najpierw pracownik administracyjny weryfikuje go pod kątem formalnym, 
kolejno wniosek trafia do lekarza – weryfikatora. Na tym etapie wzywa się do 
ewentualnego uzupełnienia braków formalnych. Jeśli dana osoba nie uzupełni tych 
braków, wniosek w ogóle nie trafia pod obrady komisji.   

Następnie Przewodniczący zapytał czy jest możliwość odwołania się od decyzji 
komisji.  
Dyrektor poinformowała, że jest dwuinstancyjność i jest możliwość odwołania się 
drogą sądową.  
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie 
(Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności oraz Punktu Interwencji 
Kryzysowej) za rok 2021 stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt 4a 
Zapoznanie się z aktualną sytuacją Szpitala Powiatowego w Kętrzynie  

 
Aktualną sytuacją Szpitala Powiatowego w Kętrzynie przedstawił Dyrektor 

Wojciech Glinka. Na wstępie poinformował, że po raz drugi szpital wraca do 
normalnego funkcjonowania po przekształceniu w szpital covidowy. Tym razem jest 
dużo łatwej, nie brakuje lekarzy, nie ma zagrożenia zamknięcia żadnego oddziału. W 
nocnej i świątecznej opiece zdrowotnej również nie ma problemu z obsadzaniem 
dyżurów. 
Odnosząc się do sytuacji finansowej Dyrektor powiedział, że ubiegły rok zamknął się 
wynikiem dodatnim. Sytuacja jest stabilna, szpital nie ma zobowiązań wymagalnych. 
Ponadto za chwilę zostaną ogłoszone duże przetargi na zakup sprzętu do wyposażenia 
bloku operacyjnego. Odnosząc się do roku bieżącego Dyrektor stwierdził, że 
finansowanie jest jedną wielką niewiadomą. Szykują się bardzo duże podwyżki 
ustawowe od 1 lipca. Nie wiadomo też czy podwyżkami zostaną objęci pracownicy 
zatrudnieni na kontraktach. Rosną także koszty funkcjonowania, tj. opłaty za prąd, gaz, 
a także koszty zaciągniętych kredytów. Dyrektor dodał, że w związku z tym szpital 
zamierza spłacić część zadłużenia ze środków własnych. Dyrektor poinformował także, 
że w dniu dzisiejszym firma przejmuje plac budowy pod remont bloku operacyjnego.  

Dyrektor powiedział, że w związku z wojną na Ukrainie szpital przekazał 2 
karetki w ramach pomocy.  

Starosta powiedział, że w czerwcu szpital płaci ostatnią ratę leasingu na zakup 
karetek.  
 Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie różnicy między rzeczywistą 
sytuacją finansową jednostki a planem finansowym. Dyrektor wyjaśnił, że plan 
finansowy musiał zostać stworzony, zgodnie z przepisami.  Dodał, że jest za mało 
danych wyjściowych, żeby sporządzić sensowny plan finansowy. Dyrektor powiedział 
także, że nie zakłada, aby wynik szpitala był taki zły, jak został przedstawiony w planie 
finansowym.  
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Ad. pkt 4b 
Zapoznanie się z informacją na temat planowanej obwodnicy miasta Kętrzyn 
 

Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski poinformował, że obwodnica miasta 
Kętrzyn jest inwestycją Zarządu Dróg Wojewódzkich, ponieważ ma być prowadzona od 
drogi wojewódzkiej z kierunku mrągowskiego, otaczać Kętrzyn stroną zachodnio-
północną do wyjazdu na drogę do Giżycka. Długość obwodnicy planowana jest na ok. 
14 km. Starosta podkreślił, że jest to dopiero koncepcja, bowiem dokumentacja nie 
została jeszcze przygotowana. Dodał, że trwają jeszcze konsultacje w kwestii przebiegu 
obwodnicy. Następnie Starosta poinformował, że na ten moment zadanie to 
wyceniono na ok. 120 mln zł. Z czego ok. 60 mln zł stanowi przyznana już dotacja z 
Ministerstwa Infrastruktury. Następnie Starosta powiedział, że trwają wstępne 
rozmowy pomiędzy Starostą, Burmistrzem Miasta Kętrzyn, Wójtem Gminy Kętrzyn i 
Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w kwestii brakujących ok. 60 mln zł. 
Warianty są następujące: 

1) Każda ze stron wnosi swój wkład finansowy za kilka lat, kiedy rozpoczną się 
prace; 

2) Ministerstwo zwiększy dotację; 
3) Wykorzystuje się dotację w wysokości 50% kosztów zadania, ale w momencie, 

kiedy pojawia się środki europejskie i będzie gotowa dokumentacja, wówczas 
Marszałek składa wniosek o grant europejski, który może wynosić nawet 85% 
kosztów zadania. 

Natomiast na ten moment, aby nie stracić przyznanej już dotacji, należy podjąć jakąś 
decyzję. Wobec tego Starosta zwraca się do radnych o pozwolenie na to, aby 
zadeklarować wspólnie z Gminą Wiejską Kętrzyn i Miastem Kętrzyn, że są 
zainteresowani partycypacją w kosztach budowy obwodnicy. Starosta dodał, że póki 
co jest to deklaracja niefinansowa, czyli bardziej intencja, po to, aby nie stracić dotacji. 
Następnie Starosta przyznał, że znając realia uważa, że nie jest możliwe, aby Powiat 
dołożył do zadania choćby 10 mln zł, ponieważ Powiat ma dużo swoich zadań do 
realizowania. Natomiast obwodnica jest na tyle istotna, że dzięki niej kilkadziesiąt 
tirów przejeżdżających na dobę z racji działania fabryki Orlen Południe, której budowa 
niedługo się rozpocznie, będzie mogło ominąć miasto. Dodatkowo obwodnica będzie 
drugim mostem na rzece Guber, co zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców.  
 Przewodniczący Komisji wyraził swoje zdziwienie w kwestii tak niskiej dotacji. 
Ponadto stwierdził, że nie można tej inwestycji nazywać obwodnicą, ponieważ jest to 
droga w wielu miejscach kolizyjna, ponadto jednopasmowa. Dodał, że jeśli w tej 
deklaracji została by podana dokładna kwota, łatwiej byłoby rozważać partycypację w 
kosztach. Zdaniem Przewodniczącego musi to być kwota, która nie zagrozi w realizacji 
powiatowych zadań.  Starosta powiedział, że jego zdaniem realna kwota, którą powiat 
mógłby przeznaczyć na tą inwestycję to max. 5 mln zł w rozłożeniu na 4-5 lat.  
  
Ad. pkt 5 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu  
 

Następnie Komisja przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad, a 
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mianowicie zaopiniowania projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad na 
najbliższej sesji Rady Powiatu w dniu 28 kwietnia 2022 r. w sprawach: 

 
a) zmiany Uchwały Nr XLVII/390/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 marca  

2022 r. w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (zał. 
nr 3) 

 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie Dorota 

Siwicka poinformowała, że proponuje się przeniesienie środków finansowych w 
wysokości 130.000 zł na zadanie: „Dofinansowanie uczestnictwa w turmach 
rehabilitacyjnych art. 35a ust. 1 pkt 7 lit. a” z zadania: „Dofinansowanie 
likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych na 
wnioski indywidulanych osób niepełnosprawnych art. 35a ust. 1 pkt 7 lit. d”.  
Zmiana spowodowana jest dużą liczbą złożonych wniosków na rehabilitację z 
powodu długotrwałej izolacji osób niepełnosprawnych oraz powikłań 
pocovidowych.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu (zał. nr 4) 
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że zgodnie z przedmiotowym projektem 
uchwały proponuje się bonifikatę w wysokości 99%. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
c) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu 

Kętrzyńskiego na 2023 rok (zał. nr 5) 
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że zgodnie z projektem uchwały 
proponuje się kwotę 25.000 zł na przyszły rok.  

Starosta powiedział, że praktyka poprzedniego budżetu obywatelskiego 
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pokazała, że mniejsza kwota w zupełności zabezpieczyła oczekiwania. Starosta 
dodał, że w ubiegłym roku kwota została zmniejszenia ze 100.000 zł z powodu 
pandemii.  
W tym roku również jest sytuacja kryzysowa – związana z wojną, wzrostem 
kosztów energii, gazu, paliwa. Natomiast chcąc utrzymać ideę budżetu 
obywatelskiego proponuje się kwotę 25.000 zł. Starosta dodał, że oprócz 
Budżetu Obywatelskiego można korzystać także z Otwartego konkursu ofert dla 
organizacji pozarządowych. Oprócz tego w uzasadnionych prośbach organizacji 
pozarządowych w kwestii sportu, kultury lub innych działań, które wpisują się 
w działania powiatu, Zarząd Powiatu w miarę możliwości przyznaje środki 
finansowe.  

Przewodniczący Komisji, biorąc pod uwagę kwotę 25.000 zł stwierdził, że 
idea, która miała służyć aktywności obywateli poza organizacjami 
pozarządowymi, degeneruje się. Wobec tego wpadł na pomysł, aby zawiesić na 
rok tę inicjatywę, jeśli jest prawnie taka możliwość. Zdaniem Przewodniczącego 
godniej byłoby zawiesić Budżet Obywatelski, niż przeznaczać na niego tak małe 
środki finansowe.  

Starosta powiedział, że prowadzone są rozmowy z organizacjami 
pozarządowymi, które nie kwalifikują się do podmiotów, które mogą składać 
wnioski do Otwartego konkursu ofert, ale mogą korzystać z Budżetu 
Obywatelskiego. Starosta za przykład podał Powiatowa Społeczna Straż 
Rybacką. Wyjaśnił, że Powiat nie może finansować jej działalności, ale Straż 
może skorzystać z Budżetu Obywatelskiego.  

Przewodniczący zgodził się ze Starosta prosząc jednocześnie  
o przeanalizowanie jego pomysłu.  

 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał 
przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 (zał. nr 6) 

 
Skarbnik poinformował, że zmiany dotyczą:  
 
I. dochodów i wydatków – zadania zlecone: 
1. Decyzjami Nr FK 73/2022 z dnia 07.04.2022 r. oraz Nr FK 86/2022 z dnia 

20.04.2022 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył plan dotacji 
celowej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 

2. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać przeniesienia 
planu wydatków na zakup składki zdrowotnej w kwocie 837 zł 
z Powiatowego Urzędu Pracy. 

II. dochodów i wydatków na zadania realizowane na mocy porozumień z 
organami administracji rządowej: 
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1. Na podstawie porozumienia z Ministrem Edukacji i Nauki dokonać 
wprowadzenia realizowanego przez Zespół Szkół im. M. C. Skłodowskiej 
zadania polegającego na przeprowadzeniu wycieczek szkolnych w ramach 
programu „Poznaj Polskę”. Kwota dofinansowania 44 955 zł, udział własny 
stanowią wpłaty uczniów w kwocie 26 145 zł. 
 

III. dochodów i wydatków – zadania własne: 
1. Na wniosek Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem dokonać 

zwiększenia planu dochodów i wydatków za dzierżawę obwodów łowieckich 
. 

2. Dokonać zmiany finansowania zadania Remont nawierzchni drogi 
powiatowej nr 3914N ulica Cypriana Norwida w Reszlu od km 0+000 do km 
0+185. Po zmianie kwota zadania 282 000 zł, w tym udział własny 
282 000 zł. Zwiększenie środków własnych w kwocie 141 000 zł przesunąć 
z zadania inwestycyjnego pn. „Inwestycje wspólne z Gminami 50/50”. 
Zmniejszenie udziału Gminy Reszel w kwocie 141 000 zł przesunąć do 
 zadania inwestycyjnego pn. „Inwestycje wspólne  
z Gminami 50/50”. 

3. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych dokonać zwiększenia planu 
dochodów i wydatków o kwotę 102 551 zł oraz dokonać przeniesienia planu 
wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 36 462 zł, z przeznaczeniem na 
wynagrodzenia  
i pochodne pracowników w ramach robót publicznych. 

4. W związku z działaniami militarnymi na Ukrainie oraz wpłatami darowizn na 
konto powiatu dokonać zwiększenia dochodu i wydatków, z przeznaczeniem 
na zapobieganie i usuwanie skutków zaistniałej sytuacji. 

5. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 60/2022 z dnia 
28.03.2022 r. zwiększono plan dotacji celowej na realizację zadań w ramach 
„Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025”. 

6. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać przeniesienia 
planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 19 268 zł. 

7. W związku z wpływem płatności końcowej do projektu „Odkrywanie siebie  
i wspólne budowanie przyszłości poprzez inwestycję w kompetencje 
kluczowe uczniów z Kętrzyna” realizowanego w 2021 r. w ZSzMCS dokonać 
zwiększenia dochodów ze środków unijnych. Dla zbilansowania zmniejszyć 
wolne środki. 

8. Dokonać zwiększenia dochodów i wydatków realizowanego projektu 
Erasmus+ „Mobilność uczniów i kadry ZS im. M. C. Skłodowskiej w 
Kętrzynie". Po zmianie plan dochodów i wydatków wynosi 310 389 zł. 

9. W związku z wpływem odszkodowania dokonać zwiększenia planu 
dochodów  
i wydatków Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

10. W związku z zawartymi z powiatami porozumieniami w zakresie zadań  
z zakresu pomocy społecznej polegającej na prowadzeniu domu dla matek  
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z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży oraz prowadzeniu ośrodka interwencji 
kryzysowej dokonać zwiększenia planu dochodów i wydatków . 

11. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie dokonać 
zwiększenia planu wydatków o kwotę 36 500 zł, z przeznaczeniem na 
wynagrodzenia i pochodne. Dla zbilansowania przesunąć z poręczeń środki 
w kwocie 19 547 zł oraz zwiększyć wolne środki o kwotę 16 953 zł. 

12. Na wniosek Powiatowego Domu Dziecka w Kętrzynie dokonać 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami. 

13. Na wniosek Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem 
dokonać przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami na Akcję 
„Sprzątanie lasów” w kwocie 6 000 zł. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

Ad. pkt 6 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
 
Spraw różnych, zapytań ani wolnych wniosków nie zgłoszono.  
 
Ad. pkt 7 
Przyjęcie protokołu 
 
Komisja jednogłośnie 3 głosami „za” przyjęła Protokół z posiedzenia Komisji Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w dniu 28 marca 2022 r. 
 
Ad. pkt 8 
Zamknięcie posiedzenia komisji                                   
 
Wobec wyczerpania porządku dziennego, posiedzenie Komisji Zdrowia, Pomocy 
Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 955. 
 
Protokołowała: 
D. Ambrosewicz 
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